

Administrative Measures for the Control of Pollution Caused by Electronic Information Products

Names and content of toxic and hazardous substances or elements in a SMART Hub PE260.

Part Name	Toxic and Hazardous Substances or Elements					
	Pb	Hg	Cd	Cr6+	PBB	PBDE
Chassis	○	○	○	○	○	○
Brackets	○	○	○	○	○	○
Heatsink	○	○	○	○	○	○
PCBA	×	○	○	○	○	○
Battery	○	○	○	○	○	○
Hard Disk Drive	×	○	○	○	○	○
Power Supply	×	○	○	○	○	○
Cabling	×	○	○	○	○	○
○ Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the SJ/T11363-2006 limit requirements. × Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the SJ/T11363-2006 limit requirements.						

SMART Hub PE260 系列交互式白板所含有毒有害物质的名称及成份

部件名称	有毒有害物质或元素					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
外壳	○	○	○	○	○	○
支架	○	○	○	○	○	○
散热槽	○	○	○	○	○	○
印刷电路板	×	○	○	○	○	○
电池	○	○	○	○	○	○
硬盘	×	○	○	○	○	○
电源	×	○	○	○	○	○
电线	×	○	○	○	○	○
○ 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求以下						
× 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求						

SMART Technologies
1207 – 11 Avenue SW, Suite 300
Calgary, AB T3C 0M5
CANADA

www.smarttech.com/support www.smarttech.com/contactsupport
Support +1.403.228.5940 or Toll Free 1.866.518.6791 (U.S./Canada)

SMART
Technologies

99-00899-20 REV A0

© 2008 SMART Technologies ULC. All rights reserved. The SMART logo and smarttech are either trademarks or registered trademarks of SMART Technologies ULC in Canada, the U.S., and/or other countries. Contents are subject to change without notice. 07/2008.